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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Készült Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2024. január 11. -én 
megtartott, nyílt üléséről. 
 
 
Jelen vannak: Szabó Sándor polgármester 
 Fekete Anna alpolgármester 
 Bálint Andrea képviselő 
 Fehér Melinda képviselő 
  Thomka Noémi képviselő 
  Mlinkó Nándor képviselő 
  Hrtyán Péter képviselő 
   
   
Meghívottak: Várnai Ildikó jegyző,  
     
Szabó Sándor polgármester: Tisztelettel köszöntöm a testület tagjait, és 
Várnai Ildikó jegyzőt. 
 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 7 tagjából 6 jelen van, így az ülésünk 
határozatképes.  
Jegyzőkönyv hitelesítőnek javaslom, Mlinkó Nándor képviselőt, jegyzőkönyvvezetőnek 
Várnai Ildikó jegyzőt. 
 
A Képviselő-testület egyhangúlag elfogadta Várnai Ildikót jegyzőkönyvvezetőnek,   
és Mlinkó Nándor képviselőt a jegyzőkönyv-hitelesítőjének. 
 
Ezután a polgármester javaslatot tett az ülés napirendi pontjára. 
 

1./ A 2023. évi fontosabb események értékelése, megbeszélése. 
Előterjesztő: Szabó Sándor polgármester 
 
2./ A 2024. évi tervek, irányok, meghatározása 
Előterjesztő: Szabó Sándor polgármester 
 
3./ Tájékoztatás a közszolgálati ellenőrzés eredményéről. 
Előterjesztő: Várnai Ildikó jegyző 
 
4./ Tájékoztatás a belső ellenőrzés eredményéről. 
Előterjesztő: Várnai Ildikó jegyző 
 
5./ A Vanyarci Napsugár Óvoda pedagógiai programjának jóváhagyása. 
Előterjesztő: Thomka Noémi igazgató 
 
6./ Vanyarci Napsugár Óvoda továbbképzési tervének jóváhagyása 
Előterjesztő: Thomka Noémi igazgató 
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8./ Egyebek 
- Szlovák testvértelepülési találkozó időpontjának meghatározása, találkozó szervezés 
megkezdése. 
-Tájékoztatás a belvíz elvezető árkok befejezési munkálatairól, (hibajegyzék 
ismertetése) 
- Csatornázási munkálatok jelenlegi állása. 
- Javaslatok az éves munkaterv összeállításához 
 
1./ A 2023. évi fontosabb események értékelése, megbeszélése. 
 
Mlinkó Nándor: 
Ennél a napirendnél, most akkor miről szeretnénk beszélni? A megvalósult programokról, 
vagy beruházásokról, eseményekről? 
 
Szabó Sándor: 
Nagyjából igen, bár az elmúlt év valamennyi eseményénél, közösen voltunk jelen, tehát 
ezek értékelését, mindig megbeszéltük. Talán arról tájékoztatnám a testületet, hogy lezárult 
a belterületi vízelvezetési beruházás. Van még néhány javítani való, amiről készült egy 
hibalista, ezeket még meg fogják csinálni. 
 
Mlinkó Nándor: 
A „tatárház” értékesítése lezárult? 
 
Szabó Sándor: 
Igen, a bank megadta a hitelt, a vételár teljes egészében megfizetésre került az 
önkormányzat számlájára. A tényleges birtokbaadásra 2024. január 2.-án került sor, a 
mérőóra állasokat rögzítettük, átadtuk a kulcsokat. 
Örülök a kérdésnek, mert nemrég jelezte felém Oláh Alex (a vevő), hogy az önkormányzat 
tulajdonában lévő ikerház fél, egy szobáját, még szeretné tőlünk megvásárolni.  
 
Bálint Andrea: 
Nem javaslom, ettől a másik lakás, már használhatatlanná válna. Egyben, az egészet 
viszont megvásárolhatja. 
 
Szabó Sándor: 
Nekem is ez a véleményem. 
 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

1/2024.( I. 11.) számú képviselő-testületi határozata: 
/Önkormányzati tulajdonú lakrész értékesítésének elutasítása. / 

 
1./Vanyarc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete jelen határozatával akként dönt, 
hogy nem kívánja értékesíteni az önkormányzati tulajdonú Veres Pálné út 2/B lakás 1 
szobányi lakrészét. 
2./ Vanyarc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete továbbra is fenntartja azon 
döntését, hogy a 2/B számú lakást megbontás nélkül, egyben értékesíti. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Polgármester 
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Szabó Sándor: 
Oláh Alex, a testület hozzájárulását kéri ahhoz is, hogy az ikerház udvarán lévő életveszélyes 
fákat kivágassa, nem csak a saját, hanem az önkormányzati tulajdonú lakrész udvaráról is. 
Természetesen erre szakértelemmel és engedéllyel rendelkező szakemberrel. A költségeket 
állná, cserébe igényt tartana a kivágott fa mennyiségre. 
 
Mlinkó Nándor: 
A fa értékének, és a kitermelés árának ismerete nélkül nem tudunk döntést hozni. 
 
Szabó Sándor: 
Ezeket pontosan tisztázni fogom, és az eredményről tájékoztatom a testület tagjait. 
 
Mlikó Nándor: 
Ebben az évben az előrejelzések szerint nagyon csapadékos lesz az időjárás. Előreláthatólag 
árvizekre is lehet számítani. Szeretném megkérdezni, hogy ezek elhárítására fel vagyunk-e 
készülve? Van elegendő homok, vagy zsák, egyáltalán ilyen esetben tudunk majd intézkedni? 
 
Szabó Sándor: 
Zsákok és szerszámok vannak, homokot rendelni fogunk még, és szerintem zsákokat is. Most 
inkább a jég és a hó, ami aktuális, tehát útszóró sóra van szükség. Természetesen azt is venni 
kell még, mert lehet, hogy kevés lesz a járdák csúszásmentesítéséhez. Az utak szórását nem 
tudjuk elvégezni, csak a gyalogjárdákat, mivel sem gép sem ember nincs aki megcsinálhatja. 
 
Mlinkó Nándor: 
Ajánlatot kell kérni a Komjáthi Gábortól, tudomásom szerint eddig vele volt szerződésünk. 
 
Szabó Sándor: 
Kérni fogunk ajánlatot, az eredményről tájékoztatom a testületet. 
 
Várnai Ildikó: 
Az óvodai konyha működtetésével kapcsolatos kiadásokat, ismét felül kellene vizsgálni. 
 
Thomka Noémi: 
Igen, kell egy újabb önköltségszámítás, utána ismét felül kell vizsgálni a térítési díjakat. 
 
Szabó Sándor: 
Tájékoztatni szeretném a testület tagjait, hogy pályázatot nyújtottunk be egy teherautó 
beszerzésre, a magyar falu programban. Nem tudom, hogy sikerül-e támogatást szerezni, de 
innen nem rajtunk múlik. 
 

2./ A 2024. évi tervek, irányok, meghatározása 
 
Mlinkó Nándor: 
Négy hónap múlva, önkormányzati választás lesz, a kulturális programok tervezésén kívül, 
egyéb tervek erre az évre, nagyon bizonytalanok. Ez majd a választások eredményétől is függ. 
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Fekete Anna: 
Mindenképpen szeretnénk egy „Faluska” fesztivált, még a választások előtt, egyfajta búcsú 
rendezvényként. A jelenlévők nagy többsége a következő ciklusra már nem kíván indulni, így 
ennek megszervezését, és lebonyolítását a jelenlegi képviselők vállalják. 
 
Bálint Andrea: 
Az egyik legfőbb teendőnk, hogy a jelenleg folyamatban lévő pályázatok, őszig teljes 
mértékben lezárásra kerüljenek. 
 
Szabó Sándor: 
Egy Vanyarci állampolgár, ismét bejelentést tett amiatt, hogy a „büdösökben” illegális 
hulladékelhelyezés történt. Azon a szakaszon, ahol a PENTA elhelyezte a csatornázás során 
kitermelt földet. Személyesen voltak kint ellenőrizni, és február 6.-ig kaptunk határidőt a 
„hulladék” elszállítására. A PENTA és a B&B Salgó vállalta a teljes eltakarítást, remélem 
határidőre elkészülnek vele. 
 
Bálint Andrea: 
Mindezek ismeretében el tudom fogadni, hogy a jövőben semmiféle építési törmelék 
lerakására nem lesz lehetősége az itt élőknek, de ezt valahogy kifelé is kommunikálni kéne. A 
további kérdésem, hogy akkor hová lehet sittet lerakni? Nem több köbméterről beszélek, mert 
arra azt lehet mondani, hogy hozasson konténert, de egy fél köbméterrel, mit lehet csinálni. 
Ha nem biztosítunk helyet a lerakáshoz, akkor ki fogják vinni az erdőbe, vagy az út szélére. 
Ezzel a rendelkezéssel több kárt csináltak, mint hasznot. 
 
Szabó Sándor: 
Ez pontosan így van, de eddig sem lehetett volna megengedni a lerakást, csak pont ebből a 
megfontolásból tettük lehetővé. A továbbiakban azonban már nem tudunk felelősséget 
vállalni, hiszen az önkormányzatra rónak jelentős büntetést az illegális lerakat miatt. 
Bármikor jöhet egy újabb bejelentő, és nagyon komolyan veszik. 
 
Bálint Andrea: 
Akkor ugyanez vonatkozik a zöld hulladékra is? 
 
Várnai Ildikó: 
Sajnos igen. Bár már ismét érvényben van a kerti hulladék égetésére vonatkozó rendelet, ami 
Vanyarcon nagyon megengedő. Tehát a kerti zöld hulladékot el tudja égetni mindenki 
magának. Természetesen ez sem szerencsés, hiszen füst lesz folyamatosan, de nem tudok jobb 
megoldást egyelőre. 
 
Szabó Sándor: 
Mielőtt tovább mennénk, szeretném tájékoztatni a képviselő testületet, annak a bizonyos 
visszafizetési kötelezettségnek a jelenlegi állásáról, ami a közmeghallgatáson is kérdésként 
merült fel, és a 2020-ban már lezárt pályázat elszámolási problémáját, is rajtunk kérték 
számon. A továbbiakban a visszafizetési kötelezettséget megszüntették, sőt az eddig befizetett 
összeget is visszautalták. A benyújtott alátámasztó dokumentumokból megállapították, hogy 
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az önkormányzat a támogatási összeget 100% ban a pályázatban rögzített feladatok 
kifizetésére használta fel. A feltárt hiányosságok technikai hibákból adódtak, kétségtelen, 
hogy sok ilyen hiba került megállapításra, de a lényeg, hogy a támogatási összeggel 
hiánytalanul elszámoltunk. Ebben nagyon sok munka volt, hogy ide sikerült eljutni.   
 
3./ Tájékoztatás a közszolgálati ellenőrzés eredményéről. 
 
Várnai Ildikó: 
A közszolgálati ellenőrzés során a polgármesterek, illetve a köztisztviselők szabadságának, 
kiadására vonatkozó előírások betartását vizsgálták. Ennek eredményéről szóló 
megállapításokat mindannyian megkapták, és elolvasták. Kérem az ebben foglaltak 
tudomásulvételét. 
 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

2/2024.( I. 11.) számú képviselő-testületi határozata: 
/Tájékoztató elfogadása, a közszolgálati ellenőrzés eredményéről. / 

 
1./Vanyarc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete jelen határozatával elfogadja a 
közszolgálati ellenőrzés eredményéről készült tájékoztatást. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Polgármester 
 
(az ellenőrzés eredménye a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
 
Várnai Ildikó: 
Elkészült, a 2023. évi belső ellenőrzési jelentés, a hagyatéki ügyekkel kapcsolatos feladatok 
ellátásának jogszabályi megfelelősségének ellenőrzéséről. A jelentésben látszik, hogy néhány 
javaslatot fogalmaztak meg, de alapvetően az ügyintézést módját, szabályait rendben találták, 
így intézkedési terv készítése nem szükséges. Kérem a jelentésben foglaltak jóváhagyását. 
 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

3/2024.( I. 11.) számú képviselő-testületi határozata: 
/2023. évi belső ellenőrzési jelentésben foglaltak jóváhagyása. . / 

 
1./Vanyarc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete jelen határozatával elfogadja és 
jóváhagyja a 2023. évi belső ellenőrzésről készült jelentést. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Jegyző 
 
(a belső ellenőri jelentés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
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Szabó Sándor: 
Szeretnénk meghívni a Szlovákiai testvértelepülésünk polgármesterét, és a képviselő 
testületének tagjait. Ennek időpontját a „Szlovák farsang „ napjára terveztem, így a bálon is 
részt tudnának venni, a szállást és vendéglátást az önkormányzatunk biztosítaná. 
 
Bálint Andrea: 
Támogatom, de ezt meg kell beszélni a Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat elnökével, azt 
követően meg kell fogalmazni a meghívót és elküldeni. Amennyiben megfelel nekik a dátum, 
és elfogadják a meghívást, akkor majd megbeszéljük a részleteket. 
 
Szabó Sándor: 
A csatorna kivitelezési munkái jelenleg állnak, az útépítést pedig egyenlőre leállították, a 
fórumon „felkért bizottság” kérésére. Arról tudok, hogy hamarosan megoldódnak a villamos 
áram bekötési gondok a jövőbeli tisztitó területére. Amennyiben az időjárás lehetővé teszi, a 
munkálatok folytatódnak, és nagyon remélem, hogy kevesebb problémával. 
 
Bálint Andrea: 
Szeretnék érdeklődni, a köztéri kamerák műszaki állapotáról! 
 
Szabó Sándor: 
Mindegyik rendben van, az szociális konyhánál van kettő olyan, ami jelenleg nem működik, 
de javításuk, folyamatban van. 
 
Thomka Noémi: 
Az óvodába járó gyermekek szülei arról döntöttek, hogy idén az óvodai farsangot a 
művelődési ház nagytermében szeretnék tartani, február 9.-én. 
 
Szabó Sándor: 
Semmi akadálya, szerintem ezen a napon nem lesz más rendezvény, szabad a terem. 
 
Bálint Andrea: 
A Kossuth úton a gyalogos közlekedés megoldásának lehetőségét meg kellene beszélni a 
csatornásokkal. Beszélni kell a közutasokkal, hogy milyen megoldási mód a kivitelezhető?  
Az árkot ki kell igazítani, mert a lezúduló víz nagy területen szinte tavat alakít ki. 
 
 

5./ A Vanyarci Napsugár Óvoda pedagógiai programjának jóváhagyása. 
 
Thomka Noémi: 
A január 1.-én életbe lépő jogszabályi változás miatt, a pedagógiai programunkat is át kell 
írni. Ezt már el is készítettük, amennyiben nincs kérdés, vagy kiegészítési javaslat, úgy kérem 
a program jóváhagyását a képviselő testülettől. 
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A képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

4/2024.( I. 11.) számú képviselő-testületi határozata: 
/Vanyarci Napsugár Óvoda pedagógiai programjának jóváhagyása. / 

 
1./Vanyarc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete jelen határozatával az 
előterjesztésnek megfelelő formában, változatlan tartalommal jóváhagyja a Vanyarci 
Napsugár Óvoda Pedagógiai programját. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 

6./ Vanyarci Napsugár Óvoda továbbképzési tervének jóváhagyása 
 

Thomka Noémi: 
A továbbképzési tervünk is elkészült, így a fenntartó jóváhagyása ehhez is szükséges. 
 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

5/2024.( I. 11.) számú képviselő-testületi határozata: 
/Vanyarci Napsugár Óvoda továbbképzési tervének jóváhagyása. / 

 
1./Vanyarc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete jelen határozatával az 
előterjesztésnek megfelelő formában, változatlan tartalommal jóváhagyja a Vanyarci 
Napsugár Óvoda Továbbképzési programját. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
(a továbbképzési program a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
Mivel több napirendi pont nincs, így a polgármester megköszönte a részvételt, és az ülést 
bezárta. 

Kmf. 
 

------------------------   -------------------------- 
Szabó Sándor            Várnai Ildikó 

polgármester           jegyző 
 
 

----------------------------------------------------- 
Mlinkó Nándor 

Jegyzőkönyv-hitelesítő 


